
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z

egészségűgyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Milyen hatásfokon működik az állami egészségügy Budapesten?”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az állami egészségügy jelenti az egészségügyi ellátás gerincét és sokak számára, akik a

magánellátást nem engedhetik meg maguknak, a gyógyuláshoz való hozzájutás egyetle n

lehetősége az állami egészségügyi ellátás . Igaz ez annak ellenére is, hogy az elmúlt időszakban

a magánegészségűgy egyre nagyobb szerephez jut . Az állami egészégügy által nyújtot t

szolgáltatások pontos ismerete tehát elengedhetetlen .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :
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1. Hányszor vettek igénybe egészségügyi szolgáltatást állami egészségügyi szolgáltatóktó l

Budapesten?

2. Milyen egészségügyi szolgáltatásokat vettek igénybe állami egészségügy i

-szolgáltatóktól Budapesten?

3. Mennyi volt ezek közül dignosztikai vizsgálat?

4. Mennyi volt a 2 . pontban foglaltak közül a dignoszikai vizsgálatok körébe nem vonható

gyógyító-megel őző ellátás?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2018. január . '

Dr. Szakács László

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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